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Gårdlauget Strandbo 

Referat bestyrelsesmøde 

Mødedato 21.6.2023 

Sted I gården  

Deltagere Strandbo I: 

Louise Larsen 

Julie Rathje  

Strandbo II: 

Gitte Sommer  

Birgitte Bjørnbak 

Miranda Døving Beck 

Kirsten Christiansen – referent      

Dagsorden 

1. Godkendelse/underskrivelse af referat. Valg af referent 

2. Opgaver siden sidst 

3. Henvendelser siden sidst 

4. Opfølgning på sommerfesten 

5. Skraldeskuret 

6. Kontrakt med Kirkegård 

7. Revidering af forretningsorden 

8. Loppemarked 

9. Næste møde 

10. Eventuelt 

 

1. Referat fra sidste møde 

Referat fra sidste møde blev godkendt og underskrevet. 

Kirsten blev valgt som referent.  

2. Opgaver siden sidst 
 Kirsten sørger for, at de to nye medlemmer kommer på vores Messenger tråd og på 

vores googlemail. Tjek 

 Gitte laver udkast til ny forretningsorden til næste møde. Ikke nået til dette møde.    

 Gitte kontakter SWE for at for helt klarhed over, hvordan vi får udbetalt penge for 

udlæg. Vi er enige om, at vi sender regningerne til Pernille Winter pw@swe.dk . Hvis 

det er en udgift, vi har aftalt i bestyrelsen, gøres det bare ellers cleares det med for-

manden. Gitte dette skal måske skrives ind i den nye forretningsorden? 

mailto:pw@swe.dk
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 Gitte kontakter SWE for at få tilsendt en underskrevet kontrakt med Kirkegård og 

bede dem om at lægge den på vores side hos SWE. Gitte har rykket SWE også for 

denne opgave!!!!! 

 Sommerfest: Se under punktet. 

 Gitte kontakter Sixpence for at høre, om deres tilbud stadig står ved magt. Og kon-

takter SWE for at høre, hvordan vi står kontraktmæssigt i forhold til Sixpence. Og 

snakker med dem om det videre forløb i skraldeskursagen. Hvem og hvordan finder 

vi f.eks. de eksterne rådgivere? Vi er kommet videre med skraldeskuret på anden vis. 

 Kirsten kontakter formænd og administratorer for vores medlemmer for at drøfte 

mulighederne for, at vi kan sende beskeder til beboerne via de mail, som administra-

torerne har. Kirsten er i gang med denne opgave. 

 Kirsten kontakter den beboer, der har spurgt om de må stille en privat grill i gården 

og fortæller dem, at det må de ikke. Tjek. 

 Kirsten skriver svar til ”stueetagebeboerne”. Tjek. 

 Kirsten kontakter viceværten for at få ændret på lyset i pergolaen. Tjek, der kommer 

en elektriker og sætter en afbryder op. 

3. Henvendelser siden sidst 

Der har ikke været henvendelser siden sidste møde. 

4. Opfølgning på sommerfesten 

DET VAR EN KÆMPE SUCCES for deltagerne. Vi har fået mange tilbagemeldin-

ger på, at det var hyggeligt og et godt arrangement. Ca. 30 voksne og 20 

børn. 

Vi er enige om, at det er et godt grundkoncept, vi har fået lavet. 

Til næste år skal vi huske: 

Det var for lidt med kun tre fra bestyrelsen på pladsen, langt bedre forbere-

delse, mødes tidligere i gården, uddelegere af opgaver f.eks. grilning, opsæt-

ning af musik, opsætning af pavillon. 

Det var for bøvlet med kulgrill. Vi køber en gasgrill. 

Folk havde ikke kaffe med. 

Melon og agurk en succes, færre spiste gulerødder. 

5. Skraldeskuret 

Louise har kontaktet det firma, der havde ansvaret for bl.a. deres altaner. Det 

er HS Hoff og Sørensen: https://hsarkitekter.dk/bygherreraadgivning/ 

De vil gerne påtage sig opgaven med at styre renoveringen af skraldeskuret. 

Louise arbejder videre med at indhente et tilbud fra dem, derefter er det Mi-

randa og Gitte, der følger op.  

Når vi taler opgaven igennem med den rådgiver, vi vælger, skal vi huske at ta-

le om det æstetiske udtryk og praktiske indretning af ikke mindst det indre af 

skuret. 

Vi skal stadig have styr på, om vi juridisk er bundet til Sixpence. 

6. Kontrakt med Kirkegaård  

DEY ER STADIG IKKE LYKKEDES FOR SWE AT SØRGE FOR EN UNDERSKREVET 

KONTRAKT MED KIRKEGÅRD!! 

SWE har forsøgt at sende kontrakten til underskrift til bestyrelsen, men den 

er kun sendt til nogle af os. Gitte følger op på sagen. 

https://hsarkitekter.dk/bygherreraadgivning/
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7. Revidering af forretningsorden 

Punktet udsat til næste møde. 

8. Loppemarked 

Julie foreslog, at vi tager initiativ til at arrangere et loppemarked i gården. 

Det var der fuld opbakning til. Det bliver søndag d. 27. august. Folk sørger 

selv for borde osv. Der må sælges gammelt som nyt.  

Julie og Miranda går videre med sagen. Laver f.eks. opslag i opgangene invite-

rer på FB, laver plan for bordopstilling osv. 

9. Næste møde 

Onsdag d. 23. 8. kl. 18.30 

10. Eventuelt 

- Vi talte om muligheden for allerede nu at flytte storskraldet fra per-

golaen til skralderummet. Det var der flertal for at gå videre med. 

- Angående mosegrise, viste det sig at være falsk alarm. Hullerne 

stammede fra saltværnet 

- Vi har fået lov til at sætte en reol op i forgangen til bestyrelsesloka-

let til vores ting. 

- Det vil være rart, hvis vi var flere, der havde nøgle til bestyrelseslo-

kalet. 

- Toiletter: Hvordan er det nu med brug af toiletterne i gården? Hvor 

landede sagen sidst, vi havde den oppe? Kirsten kigger på det. 

- Indkøb af havemøbler. Vi besluttede at indkøbe 3 små borde, et 

stort bord med fire stole og tre bænke. 

Punkter til næste møde: 

- Skraldeskuret 

- Forretningsorden 

- Bestyrelsesmiddag - (Kirstens forslag) 

- Toiletter 

- Loppemarked 

 

Opgaver inden næste møde:  

 Gitte kontakter viceværten for at høre, om det er muligt allerede nu 

at flytte storskraldet fra pergolaen til bagerst i skraldeskuret. 

 Gitte følger op hos SWE på den manglende underskrevne kontrakt 

med Kierkegård. 

 Gitte laver forslag til ny forretningsorden. 

 Louise indhenter tilbud fra Hoff og Sørensen og overdrager sagen til 

Miranda og Gitte. 

 Gitte og Miranda arbejder videre med skraldeskuret. Se punkt 5. 

 Kirsten indkøber reol. 

 Gitte kontakter administrator for Strandbo 2, for at høre om vi kan 

få endnu en nøgle til bestyrelseslokalet.  
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 Kirsten finder ud af, hvad der er op ned i toiletsagen.   

 Birgitte og Louise indkøber flere havemøbler. 

 Miranda og Julie arrangerer loppemarked. Se punkt 8. 

 

 

På bestyrelsens vegne: 

 

Louise Larsen 
 
 

 

Julie Rathje 
 

Miranda Døving Beck 
 

 

Kirsten Christiansen 
 

 
 
Birgitte Bjørnbak 
 

 
Gitte Sommer 

 
 

 

 

 


